3004铝箔在应用于食品包装、餐盒料铝箔容器箔多方面，3004铝箔硬度高，承重好，冲压效果比3003铝箔要好，可应用于铝箔餐盒，产品卫生。3004餐盒料铝箔产品板型好，无黑丝、无亮线、无孔洞多重优势，质优价廉。
3004 aluminum foil finds applications in various aspects, including food packaging and container foils for meal boxes. It possesses high hardness and good load-bearing capacity. Its stamping performance is superior to that of 3003 aluminum foil, making it suitable for aluminum foil meal boxes, ensuring product hygiene. The product made from 3004 foil boasts multiple advantages: it has a good plate shape, is free from black spots, bright lines, and holes, and offers a combination of high quality and affordability.
应用：
1、3004铝箔可用于餐盒料、容器箔、瓶盖料、食品包装等行业。
Applications:
1, 3004 aluminum foil can be used for mealbox materials, container foils, bottle cap materials, food packaging and other industries.
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	3004
	F,O,H14,H16,H18,H19,H22,H24,H26,H28
	0.02-0.2mm
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